
Bomen zijn belangrijk voor de stad maar soms moeten we 
bomen toch kappen. Dit kan juist zijn om kwetsbare natuur te 
laten overleven of om de veiligheid van wandelaars en 
fietsers te blijven garanderen. In de regel wordt er niet meer 
gekapt dan wat er in voorgaande periodes is bijgegroeid. 
Maar hoe ziet dat eruit in cijfers? 

Meer informatie harderwijk.nl/bomen.

Hoe staat het met 
de bomenbalans 
in gemeente Harderwijk?

soorten!

Gemeente Harderwijk heeft ruim

22.000 bomen

349en wel

In sommige 
bomen zitten wel

450
insectensoorten

CO2 opslag per 
boom, per jaar is 

gemiddeld

21 kg1.156
Geplant in 

2023:

Bomen zijn het
leefgebied 
van heel 
veel 
vogels

Bomen zijn 
de longen 
van de stad

220
Gekapt in

2023:

10 airco’s

Eén grote 
boom is net zo 
verkoelend als


